
Vyhodnocení ankety k 15. září 2005                        STATISTICKÁ ČÁST 
Dotazníky byly distribuovány dvojí cestou. 500 ks bylo rozdáno začátkem června prostřednictvím žáků ZŠ v ulici 
J.Palacha a 30. června byl dotazník zveřejněn jako součást 6. čísla Kutnohorských  listů. Z 500 namnožených 
dotazníků rozdaných přes ZŠ jich bylo vráceno 75 prostřednictvím žáků do školy a 6 bylo odevzdáno do recepce 

OD Kaufland. Tam bylo odevzdáno i 29 dotazníků z Kutnohorských listů. 5 dotazníků byl zasláno na MěÚ. 
Z celkového množství 115 odevzdaných dotazníků byly dva nevyplněny, tj. celkový počet vyhodnocených 
dotazníků je 113. 
Místo stažení dotazníků: 75 – ZŠ            35 – OD Kaufland          5 - MěÚ 
Počet vyplněných:                                 113 
Počet prázdných:                                  2 
Osobní údaje o respondentech: 

          Muž                                         24                    = 21,2% 
          Žena                                        47                    = 41,6% 
          Rodina                                     42                    = 37.2 % 

  
Věk: 

          Do 10 let                                  0                      = 0% 
          10 –15 let                                 5                      = 4,4 % 
          15 – 20 let                                5                      = 4,4 % 
          20 – 50 let                                81                    = 71,7 % 
          nad 50 let                                 22                    = 19,5 % 

  
Délka pobytu na sídlišti : 

          do 5 let                                    7                      = 6,2 % 
          5 – 15 let                                 51                    = 45,1 % 
          více jak 15 let                           52                    = 46 % 
          neuvádí                                    3                      = 2,7 % 

  
Vlastnictví bytu: 

          městský byt                             14                    = 12,4 % 
          družstevní byt                           48                    = 42,5  % 
          byt v osobním vlastnictví           47                    = 41,6 % 
          jiné vlastnictví                          4                      = 3,5 % 

  
  

1. které oblasti života na sídlišti si zaslouží nejvyšší pozornost radnice ( oznámkujte 1-10, kde 10 je 
nejvyšší prioritou)                                                                       součet bodů    průměr                      
pořadí 

          Rekonstrukce panelových domů                         709                  6,27                 6. 
          Čistota veřejných ploch                                                847                  7,49                 1. 
          Dopravní situace (parkování!!!)                                   815,5               7,21                 2. 

(nesouhlasím se zjednosměrněním ulice 17.listopadu ) 
          Odkládání domovního odpadu (kontejnerová stání )        791                  7,00                 3. 

Třídit,odvážet,ale ne v jednom autě  
          Místa pro volný čas (hřiště, lavičky )                              719                  6,36                 5. 
          Síť služeb pro obyvatele                                    579                  5,12                 7. 
          Bezpečnost       ( 1x VYKRÁDÁNÍ BYTŮ !)                    730                  6,46                 4. 
          Jiná oblast                    - příjezd od Kauflandu 

-          pošta,obvodní lékaři – sídliště stárne 
-          majitelé psů ať chodí venčit miláčky mimo město a Měst.policie si nehledí jen 

botiček 
-          úklid po psech 
-          místa pro krátkodobou rekreaci ve volné přírodě 
-          parkoviště 
-          mimoškolní aktivity dětí a mládeže 

  
2. na další otázky odpovězte, prosíme, zakroužkováním odpovědi „ANO“ či „NE“ 
  
1. V souvislosti s přípravou dopravního generelu sídliště se uvažuje o jednosměrném 
provozu v ulici 17. listopadu. Bude tak nutno přesunout i zastávky MHD. Myslíte si, 
že v ulici 17. listopadu a v ulici Opletalově bude postačovat po jedné autobusové 
zastávce ? 
  
2.Parkování na sídlišti je značně problematické. Využíval (a) byste v případě 
výstavby podzemních či nadzemních garáží placeného parkování ? 
  
3.Využíval (a) byste případného placeného vyhrazeného parkování na hlídaném 
parkovišti i za cenu zvětšené vzdálenosti od domu kde bydlíte ? 
  
4. Přivítal (a) byste větší omezení rychlosti vozidel na sídlišti např. na 30 km/h ? 
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Počet 
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22 



5.Přivítal (a) byste omezení parkování na některých místech sídliště např. u školy, 
školky, družiny či na místech s vysokou frekvencí chodců ? 
  
6. Jste názoru, že problém čistoty kontejnerových stání by částečně vyřešila 

výstavby uzamykatelných kontejnerových stání pro jednotlivé bloky či vchody tak, 
aby každé stání mělo svého konkrétního vlastníka ? 
  
7.Myslíte si, že by bylo vhodné se pokusit o výstavbu sběrného dvora pro 
velkoobjemový a nebezpečný odpad ( televize, ledničky atp.) na hranici sídliště či 
v jeho těsné blízkosti ? 
  
8.Je pro Vás přijatelné zahušťování sídliště např. střešními nástavbami ? 
  
9.Vyhovovalo by Vám speciálně určené místo pro venčení psů ? 
10.Souhlasili byste s možností soukromých předzahrádek pro občany bydlící 
v přízemí ? 
  
11.Měla by na sídlišti vzniknout služebna Městské policie ? 
  
12. Využíval (a) byste venkovní sportovní hřiště u ZŠ v ulici J.Palacha pokud by bylo 
pro veřejnost otevřené ? 
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K jednotlivým bodům byla vznesena řada doplňujících podnětů: 
1.         - NESMYSL 
2.         - parkování ANO, placené NE ! 
            - nevlastním auto 
3.         - podle ceny 
            - do 500 metrů 
            - nevlastním auto 
5.         - NE,Proč ? 
6.         - ani uzamykání nenaučí obyvatele sídliště  pořádku. Než by sešlápli PET láhev,pap-krabice a odložili 

odpadky do příslušného kontejneru, pohodí vše na zem a vítr a děti se o nepořádek postarají ! 
7.         - možná by stačil 1 dvůr pro Kutnou Horu, otevřeno např 2 x týdně 
10.       - pro celý dům 
            - za předpokladu, že tam nevzniknou fólníky ! 
  
(..děkujeme za spolupráci)         Není zač! Ráda jsem vyjádřila svůj názor ! 
Prosím opakujte dotazník ještě na podzim, teď jsou občané na dovolené. Držím palce ! 
  
  
Ke spolupráci se přihlásili: 

-          J. Černý, tel. 607 220 549 
-          Vlasta Dlouhá, 29 let, KH, Dolní 356 
-          Roman Bureš, 31 let, KH , Dolní 356 
-          Anonym tel. 737 855 422 
-          Erbenová Dana, 777 237 085 
-          Anonym 605 148 225 
-          CERMAK@MIRA.CZ 

  
Uvedení zájemci o spolupráci byli osloveni a byla jim nabídnuta práce v Komisi pro revitalizaci sídliště. Ti, kteří 
projevili zájem, byli pozváni na říjnové zasedání komise. 
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